



YOUR PERFECT
TRAVEL PARTNER
TO THE HIMALAYAN
DESTINATIONS

NEPAL, TIBET, BHUTAN & INDIA

喜马拉雅目的地—尼泊尔、西藏、不丹、印度的最好旅游伴侣

Delivering, Dream & Destinations for over 30 years





COMPANY INTRODUCTION

Fishtail Tours & Travels Pvt. Ltd. is a renowned travel service provider, having its principal office at capital city of Nepal and branches at various places including New Delhi, India and Pokhara , Nepal. Since its inception in 1990, Fishtail Tours & Travels has been delivering an extensive range of travel options covering whole south Asian region and emerged as a prominent player in the tourism and hospitality industry, offering a wide array of local and international destinations at competitive prices.

费舍尔（鱼尾峰）旅游有限公司是一家著名的旅行服务提供商，总部位于尼泊尔首都，分支机构遍布包括在印度的新德里和尼泊尔的博卡拉在内的许多地方。自1990年成立以来，费舍尔（鱼尾峰）旅游致力于提供覆盖整个南亚地区的多样旅行选择，且能够以极具竞争力的价格提供各种本地和国际目的地的旅游服务，在旅游和酒店业中崭露头角。

After over three decades of dedicated endeavors, we have achieved a prominent position among the large-sized travel agencies in Nepal. Today, we are recognized as a leading industry player and a premier travel agency providing a diverse range of services.

经过三十多年的努力，我们在尼泊尔的大型旅行社中占据重要地位。如今，我们被认为是领先的行业参与者，是一家提供各种服务的顶级旅行社。

With a dedicated team of over 75 employees, we cater to various travel needs, including Leisure Tours, Soft Adventure and Adventure Tours, Pilgrimage, Cultural & Historical Tours, Study & Educational Tours, Festival & Honeymooners Special Tours, Senior Citizen Tours, Trekking & Mountaineering, Wild River Adventure Tours, MICE Tours, Holy Mt. Kailash & Mansarovar Yatra, and other travel and tour related areas.

我们拥有一个超过75名员工的专业团队，能够满足游客的各种旅行需求。包括休闲旅游、轻度冒险和冒险旅游、朝圣之旅、文化和历史之旅、学习和教育之旅、节日和蜜月之旅、老年人之旅、徒步旅行和登山、野外河流探险之旅、MICE旅游、神圣的卡拉什山和玛萨罗瓦尔朝圣之旅，以及其他与旅游相关的领域。

As part of our commitment to continuous innovation and offering the best travel choices, we have expanded our reach and established NTB Treks & Expeditions Pvt. Ltd. and Cultural Village Pvt. Ltd. These organizations provide specialized services in Adventure Tourism and Village-based Tourism, adding more excitement and thrills to Nepal's travel experiences. Our sister organization, NTB Treks and Expeditions Pvt. Ltd., handles mid-hill treks, high Himalayan treks, Mountaineering, and expeditions.

作为我们不断创新和提供最佳旅行选择承诺的一部分，我们扩展了业务范围，并成立了NTB Treks & Expeditions有限公司和Cultural Village有限公司。这些公司专门提供冒险旅游和基于乡村的旅游服务，为尼泊尔的旅行体验增添了更多的刺激和乐趣。我们的姊妹组织NTB Treks and Expeditions有限公司负责中山区徒步旅行、高山徒步旅行、登山和远足。

With a rich history and well-established business networks, we remain committed to being customer-centric, adaptive to changes, and socially responsible in providing top-notch travel services. Our dedication to maintaining professionalism and integrity towards all stakeholders is unwavering.

凭借丰富的历史和完善的业务网络，我们始终致力于以客户为中心，适应变化，提供一流的旅行服务。我们对维护与所有利益相关者之间的专业精神和诚信的承诺是坚定不移的。

We feel proud to share with you about our strength and market specialization from the day of its inception in 1990. We have focused on Asian Market targeting Thailand, Malaysia, Singapore, China, India, Korea and Japan as our

focus market. We have been serving million of clients from these market and positioned as a specialized operator for the region. We are fully aware about the food habit, interest, test, liking, disliking matters of the clients. You can simply trust us for any type of clients and services. We assure you a 100% clients' satisfaction from our services and hospitality.

自1990年成立以来，我们一直将亚洲市场，如泰国、马来西亚、新加坡、中国、印度、韩国和日本，作为我们的重点市场。我们以专业的服务接待了来自这些市场的数千名客户，对客户的饮食习惯、兴趣、品味、喜好等问题非常了解。无论接待任何类型的客户，您都可以毫不犹豫地信任我们。我们向您保证，我们的服务和热情将为您带来百分之百满意和愉快的体验。



OUR EXECUTIVE TEAM

我们的执行团队

NARAYAN PD POKHREL
Executive Chairman/ Managing
Director
执行董事/总经理

RANJU PANDAY
Director Operation
运营总监

SUMAN BHATTARAI
Director sales
销售总监

SAJANA GAUTAM
Manager Contracting & MICE
合同与MICE经理

NIRU RANJIT
Manager Travel
旅行经理

POOJA SHRESTHA
Manager Inbound Sales
国内销售经理

RAM KARKI
Manager Inbound Sales,
Indian Market
国内及印度市场销售

RAM GAUTAM
Manager,
Trekking, Peak Climbing,
Mountaineering & Mt Kailash Trek
徒步旅行、攀登和登山及卡拉什山徒步旅行经理



BUDDHIST PILGRIMAGE NEPAL TOUR 佛教朝圣尼泊尔之旅

Tour code 编号	Tour Title 名称	Tour Duration 时长	Destination Covered 目的地
FTT – CM001	Buddhist Pilgrimage NEPAL Tour	7 Nights/8 Days 8天7夜	Kathmandu & Lumbini 加德满都/蓝毗尼

Product Description: 产品介绍：

Nepal, situated in the Himalayan lap has always been a sacred retreat center for religious practices. The internal strife and invasion adversely effected dissemination of Buddhism in the place of its origin. The mountainous country of Nepal is a paradise for Buddhist and their practices for centuries. Kathmandu and its periphery have hundreds of meditation caves, monasteries and stupas related with Bodhisattvas, Shiddhas and Buddha. One can also find meditation caves of Guru Padmaswambhava, Milarepa, Naropa and Tilopa. Namobuddha is one of the most important Buddhist pilgrimage sites outside of the capital city. Most importantly, Lumbini, the birth place of Lord Buddha lies in the southwest part of Nepal. Over 60 archaeological sites have been identified around Lumbini including the only surviving, unexcavated Buddha relic Stupa of Ramgram.

尼泊尔，位于喜马拉雅山脉的怀抱之中，一直以来都是宗教修行的圣地。内乱和入侵对佛教在其起源地的传播产生了不利影响。尼泊尔这个山国自古以来就是佛教及修行者的天堂。加德满都及其周边地区有数百个与菩萨、先知 (Shiddhas) 和佛陀有关的冥想洞穴、寺庙和佛塔。在尼泊尔，你还可以找到古鲁·帕达斯瓦姆巴瓦、米拉雷帕、纳洛巴和提洛巴的冥想洞穴。南摩菩提 (Namobuddha) 除了首都以外最重要的佛教朝圣地之一。最重要的是，佛陀诞生地蓝毗尼位于尼泊尔的西南部，其周围已经确认了60多个考古遗址，其中包括唯一幸存的、未经挖掘的拉姆格拉姆佛塔。

Outline Itinerary: 行程

Day 01: Arrival and transfer to hotel.

第一天： 抵达并入住酒店

Day 02: Sightseeing of Buddhist pilgrimage sites in & around Pharping

第二天： 参观 帕尔平 (Pharping) 周边的佛教朝圣地

Day 03: Visit Namobuddha & Bhaktapur Durbar Square

第三天： 参观Namobuddha 及 巴德岗杜巴广场

Day 04: Kathmandu sightseeing tour

第四天： 加德满都市区观光游

Day 05: Drive to Bhairahawa & transfer Lumbini

第五天： 驱车前往 派勒瓦 (Bhairahawa) 并抵达蓝毗尼

Day 06: Visit Buddhist sites in & around Lumbini

第六天： 参观蓝毗尼及周边的佛教遗址

Day 07: Drive back to Kathmandu

第七天： 驱车返回加德满都

Day 08: Depart Kathmandu

第八天： 离开加德满都



NATURE SAFARI NEPAL TOUR 尼泊尔野生动物园之旅

Tour code 编号	Tour Title 名称	Tour Duration 时长	Destination Covered 目的地
FTT – CM002	Nature Safari Nepal Tour 尼泊尔野生动物园之旅	7 Nights/8 Days 8天7夜	Kathmandu, Pokhara, Chitwan & Nagarkot 加德满都，博卡拉，奇特旺，纳加阔特

Product Description: 产品描述

Nature Safari Nepal Tour: This tour covers historical, nature and cultural sites of Nepal and one can understand the real culture and lifestyle of Nepal and its citizen. Pokhara- known as Switzerland of Asia which gives magnificent view of western Himalayan ranges including Mt Fishtail, Annapurna and Dhaulagiri Mountain ranges, lake, waterfall, international Mountain museum etc. Chitwan National Park is famous for safari in Nepal with an exceptional biodiversity and a beautiful natural environment. The tropical jungles of the Terai preserve some of the best wildlife habitat in the subcontinent. Jungle Safari in Nepal can be a very amazing experience for any visitors to stay in these parks and take part and organize jungle safari and other activities in the areas. It is great place to spend holidays with family members. Fishtail Tours & Travel Nepal invite you to enjoy this nature and cultural holidays with your beloved one.

自然尼泊尔野生动物园之旅：这次旅行涵盖了尼泊尔的历史、自然和文化遗址，人们可以了解尼泊尔真实的文化和生活方式。此外，被称为亚洲瑞士的博卡拉拥有西部喜马拉雅山脉的壮丽景色，包括费舍尔（鱼尾峰）山、安纳普尔纳山和道拉吉里山脉，还有湖泊、瀑布、国际山脉博物馆等。奇特旺以尼泊尔的野生动物园闻名，它所呈现的生物多样性和美丽的环境令人流连忘返，是尼泊尔最令人惊叹的旅行之一。脊南部的热带丛林保留了次大陆上最优质的野生动物栖息地。尼泊尔的丛林野生动物园可以为游客提供非常惊奇的体验。这是一个与家人度过假期、组织丛林野生动物园和野生动物探险之旅的绝佳地方。尼泊尔不仅是世界上最高、最壮观的山峰的家园，德赖 (Terai) 的热带丛林还保留了次大陆上最好的野生动物栖息地。

Outline Itinerary: 行程

Day 01: Arrival in Tribhuvan International airport

第一天： 抵达特里布文国际机场

Day 02: Kathmandu sightseeing tour

第二天： 加德满都市内观光之旅

Day 03: Drive Pokhara

第三天： 驱车前往博卡拉

Day 04: Pokhara sightseeing tour

第四天： 博卡拉市内观光之旅

Day 05: Drive Chitwan

第五天： 驱车前往奇特旺

Day 06: Jungle activities

第六天： 丛林之旅

Day 07: Drive back Kathmandu and further drive to Nagarkot

第七天： 驱车返回加德满都。前往纳加阔特

Day 08: International departure

第八天： 国际机场离境



NEPAL & BHUTAN CULTURAL TOUR: 尼泊尔和不丹跨国之旅

Tour code 编号	Tour Title 名称	Tour Duration 时长	Destination Covered 目的地
FTT-CM 003	Nepal & Bhutan Culture Tour 尼泊尔、不丹文化之旅	10 Nights/ 11 Days 11天10夜	Kathmandu, Pokhara, Paro, Thimphu, Punakha & Nagarkot 加德满都、博卡拉、帕罗、廷布、朋卡、纳加阔特

Product Description: 产品信息

Nepal is known for exotic reputation from its incomparable blend of high mountains, rivers and rich Hindu and Buddhist culture. Lush jungles, broad valleys and rolling hills are crowned by the frozen peaks of the central Himalaya. Nepal is also known for an unparalleled concentration of the world's highest mountains, including eight of the world's 8,000 meter high peaks. Bhutan is an organic country, remained in isolation for centuries. Only until recently after access to travelers, it has no doubt mesmerized all with its pristine environment, beautiful sceneries, divine monasteries, unique culture and the most charming and welcoming people. This 5 Nights tour leads you through the unique Bhutanese experiences covering three major cities of Bhutan-Thimphu, Paro and Punakha.

尼泊尔以其独特的美誉而闻名，它融合了壮丽的高山、河流和丰富的印度教和佛教文化。郁郁葱葱的丛林、宽广的山谷和起伏的山丘被中央喜马拉雅山脉的冰封峰顶所环绕。尼泊尔还以拥有世界上集中度最高的山峰而闻名，其中包括世界上14座8000米高峰中的8座。不丹是一个有机的国家，它在几个世纪中一直保持与世隔绝。直到最近，游客才能够进入不丹。毫无疑问，它原始的环境、美丽的风景、神圣的寺庙、独特的文化以及迷人而热情好客的人民，让所有人都为之陶醉。这个为期6晚的旅行将带您体验涵盖了廷布、帕罗和朋卡这三个主要城市的独特的不丹风情。

Outline Itinerary: 行程安排

Day 01: Arrive in Kathmandu

第一天： 抵达加德满都

Day 02: Kathmandu sightseeing tour

第二天： 加德满都市内观光游

Day 03: Drive to Pokhara

第三天： 驱车前往博卡拉

Day 04: Pokhara sightseeing tour

第四天： 博卡拉市内观光游

Day 05: Drive back to Kathmandu

第五天： 驱车返回加德满都

Day 06: Fly to Paro. Drive to Thimphu and sightseeing

第六天： 飞往帕罗，前往廷布并进行观光

Day 07: Transfer to Punakha and sightseeing

第七天： 前往朋卡并进行观光

Day 08: Drive back to Paro

第八天： 驱车返回帕罗

Day 09: Paro sightseeing

第九天： 帕罗观光游

Day 10: Fly back to Kathmandu & drive Nagarkot en-route visit Bhaktapur Durbar Square

第十天： 飞回加德满都并在前往纳加阔特途中参观巴克塔普尔。

Day 11: Departure transfer

第十一天： 离境接送

WE ARE ALSO SPECIALIZED ON OPERATING FOLLOWING HOLIDAYS & TRAVEL SERVICES:

我们还提供以下旅行服务：



Trekking in the Himalayas

喜马拉雅山徒步旅行



Peak Climbing and Mountaineering

攀登峰顶和登山活动



Yoga & Meditation Tour

瑜伽和冥想之旅



Village Based Home Stay Tour

乡村民宿之旅



Hotel Booking

酒店预订



MICE Tour

会议奖励会议展览之旅



Honeymooners special Tours

蜜月旅行



4 Wheel Drive Tours to the remote villages and Himalayas

四驱车穿越偏远村庄和喜马拉雅山脉之旅



Vehicle on Hire

租车服务



Domestic and International Ticketing

国内及国际机票预订



Motor Bike and Mountain Biking Tour

摩托车及山地车旅行

WHY TO CHOOSE US 为什么选择我们

- we have 75 + Young Energetic team
我们拥有75名充满活力的年轻团队成员
- We have own fleet of different sized vehicles
我们拥有各种尺寸的车队
- We have excellent relationship with all the top level hotels
我们与所有顶级酒店保持良好的关系
- We have gained 33 years of Experience in handling various types of Tours
我们在处理各种类型的旅行方面已经积累了33年的经验
- We are IATA approved agency
我们是国际航空运输协会(IATA)认可的旅行社

- We have different department for Luxury, MICE, Family Holidays and Adventure Holidays
我们设有不同的部门，专门处理豪华旅行、会议及奖励旅行、家庭假期和冒险旅行
- We assure 100% Clients Satisfaction
我们保证客户百分之百满意
- Quality Services is our main Theme
优质服务是我们的主题
- We are 100% B2B Agents
我们是百分之百的B2B代理商
- We are Affordable Price
我们价格实惠



FOR FURTHER DETAILS PLEASE CONTACT:

CORPORATE OFFICE: FISHTAIL TOUR & TRAVEL PVT LTD

All type of Holiday Tours, MICE etc.

Fishtail Tourism House, Dashrath Chand Marg, Baluwatar, Kathmandu Nepal

Phone: + 977 (01) 4519673 - 20 hunting lines

Website: www.fishtail.org/www.fishtail.com.np

Email: Inboundchina@fishtail.org - Chinese Market,

travel.nepal@fishtail.org - European Market,

Inboundindia@fishtail.org - Indian Market,

sales@fishtail.org- other inbound market

www.ntbtreks.com

For all types of adventure holiday tours including Trekking,

Peak Climbing and Mountain expedition

Email: adventureholidays@ntbtreks.com

CHINA OFFICE:

C1-2101, Luogang Wanda Plaza, No. 81 Kefeng Road, Huangpu District,

Guangzhou. 广州黄浦区科丰路81号萝岗万达广场C1-2101.

电话: +86 18316992630, Email: fttchina@fishtail.org